



## Statens vegvesen

### Referat

Dato: 19.06.2018  
Tid: 10.00–13.00  
Referent: Henry Damman

Saksbehandler/innvalgsnr:  
Henry Damman 41526589  
Vår dato: 29.06.18  
Vår referanse:

### Styringsgruppen – Referat S2– 2018

<b>Møte nr.:</b>	S2–2018		
<b>Sted:</b>	Statens vegvesen – Haugesund		
<b>Møteleder:</b>	Solveig Ege Tengesdal		
<b>Til stede:</b>	Solveig Ege Tengesdal	SET	Rogaland fylkeskommune
	Arne Bergsvåg	AB	Rogaland fylkeskommune
	Anita Egerli	AE	Rogaland fylkeskommune
	Simon Nesse	SM	Rogaland fylkeskommune
	Åse Simonsen	ÅS	Rogaland fylkeskommune
	Jan Erik Nygaard	JEN	Bokn kommune
	Synnøve Solbakken	SS	Hordaland fylkeskommune
	Ole Johan Vierdal	OJV	Vindafjord kommune
	Jorunn Skåden	JS	Sveio kommune
	Ingemund Berge	IB	Etne kommune
	Jarle Nilsen	JN	Karmøy kommune
	Leif Malvin Knutsen	LMK	Karmøy kommune
	May Britt Vihovde	MBV	Haugesund kommune
	Sigmund Lier	SL	Tysvær kommune
	Gottfried Heinzerling	GH	Rogaland fylkeskommune
	Ivar Thorkildsen	IT	Statens vegvesen
	Henry Damman	HD	Statens vegvesen
	Bjørn Egil Gilje	BG	Statens vegvesen
	Eva Sundal	ES	Statens vegvesen
	Rasmus Davidsen	RD	Rogaland fylkeskommune
<b>Forfall:</b>	Stein Åge Sivertsen , Carl-Erik Nielsen , Astrid Eide, Siri Klokkestuen, Arne Christian Mohn, Janne Johnsen, Tormod Våga		
<b>Kopi til:</b>	Møtedeltakere, Ann Mari Sandvin Hardeland (SVV), Geir Underbakke (SVV) Grethe Vikane (SVV)		

<b>Neste møte:</b>	05.10.18
--------------------	----------

Ansvar / frist

**Saksliste:**

S2	10/18	Kommentarer til innkallingen
S2	11/18	Møtereferater: * K2-2018 til orientering * S1-2018 til orientering
S2	12/18	Oversikt - behandla saker i S-gruppen
S2	13/18	Status Haugalandspakken
S2	14/18	Orientering takstøkning
S2	15/18	Orientering KVU
S2	16/18	Orientering arbeid med evt. Bompakke etter 2023
S2	17/18	Møteplan 2018
S2	18/18	Evt.

**10/1 Kommentarer til innkallingen**

Ingen merknader

**11/18 Kommentarer til møtereferatene**

K2 2018 og S1 2018. Ingen merknader.

**12/18 Oversikt - behandla saker i S-gruppen**

Ingen merknader.

**13/18 Status Haugalandspakken**

HD orienterte om status på prosjektene i Haugalandspakken.

Styringsgruppa er nøgd med nivået på informasjonen, fokus områda i prosjekta og er nøgd med at det er god fremdrift både på planlegging og bygging. HD orienterte om hvordan en arbeider med KU i prosjektene og hvilke føringer som ligger til grunn for dette arbeidet.

Presentasjonen ligger vedlagt.

SET orienterte om at det ville bli en synfaring på strekningen Fv.47 Veakrossen - E134 Helganesveien i forbindelse med at denne kommunedelplanen er på høring, det vil være behov for at SVV har en gjennomgang og orientering om de områda som er utfordrende.

**14/18 Orientering takstøkning**

IT orienterte om saken.

- SvV har utarbeidet nytt grunnlagsdokument for St.Prp.
  - AB foreslo at det blir tatt kontakt med dep. for et møte på politisk nivå. Dette for å trykke på prosessen.
  - Det vil bli utarbeida et brev til dep. Der en etterspør framdrift, samtidig som en ber om et møte med ministeren.
- Dette brevet blir underskrevet alle ordførerne og begge fylkesordførerne.

**15/18 Orientering om KVVU**

IT orienterte om saken.

Det er ikke kommet signaler på om og evt når en kan forvente et vedtak i regjeringen.

**16/18 Orientering om arbeidet med en evt. ny bompakke etter 2023**

IT orienterte om saken.

Det er ei arbeidsgruppe sammensatt av Rfk og SVV, som jobber med et forslag til grunnlagsdokument, gruppa utarbeider et forslag til saksfremlegg som fremmes til prinsippvedtak i kommuner/fylkeskommune.

Endelig forslag til saksfremlegg skal være klart i løpet av august.

Det vil i K-gruppe møtet 11.09.18 bli orientert om dette arbeidet.

Det vil bli forslag om å etablere ei referansegruppe 05.10.18 i et eget møte i fortsettelsen av neste S- gruppe møte.

Det legges opp til at S-gruppa er ferdig med sitt møte innen kl 12:00 og at nytt møte for referansegruppa blir fra 12:00 - 13:00

Det vil bli sendt egen innkalling til dette møtet. Inge Alsaker i SVV styring og strategi vil gi en orientering om saken.

**17/18 Møteplan 2018*****Vedtatt møteplan for Styringsgruppen:***

<i>S2 - 2018</i>	<i>tirsdag 19 juni 2018 kl 10:00 -13:00 (ny dato)</i>
<b><i>S3 - 2018</i></b>	<b><i>fredag 5 okt. 2018 kl 10:00 -13 :00</i></b>
<i>S4 - 2018</i>	<i>fredag 7 des. 2018 kl 10:00 -13:00</i>

***Administrativ koordineringsgruppen:***

<i>K2 - 2018</i>	<i>tirsdag 22 mai 2018</i>	<i>kl 10:00 -12:00</i>
<i>K3 - 2018</i>	<i>tirsdag 11 sept. 2018</i>	<i>kl 10:00 -12:00</i>
<i>K4 - 2018</i>	<i>tirsdag 13 nov. 2018</i>	<i>kl 10:00 -12:00</i>

**18/18 Evt.**

Ingen saker	Ansvar / frist
-------------	----------------